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Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
Beste Boulers,  
 
De 1e nieuwsbrief van 2016 ligt weer voor u. 

 

 
 

Nog een weekje of 7 en dan mogen we weer naar buiten. 
Zoals het er nu uitziet kunnen we beter een cursus waterskiën organiseren of waterpolo. 
Ach laat ook maar, niets veranderlijker als het weer. 
 
Na het kerstreces hebben we de draad weer opgepakt. 
We hebben een gezellige nieuwjaarsreceptie gehad en daarna begonnen de competities 
weer en het vergaderseizoen is ook weer begonnen.  
Ook voor lange termijnvisie werden afspraken gemaakt, hierover zal Joost van der Graaff 
u berichten via deze Nieuwsbrief. 
   
Er zullen ook wat oproepen verschijnen voor vrijwilligers, gooi dit verzoek dan nu een 
keertje niet naast u neer, we hebben  echt mensen nodig , DE SPOELING IS DUN. 
Ik reken op u. 
 
Ook wens ik u , namens het gehele bestuur een gezellig, gezond, mooi, sportief en zonnig 
boulejaar toe. 
 
Henk Smit 
 

Nieuwsbrief         Nummer 1      Jaargang 2016 

 
JBC Randenbroek                  16 Februari 2016 
Parelhoenstraat 12   
3815 AG Amersfoort 
Email adres:           elly.dijkman@ziggo.nl 

Mijn voorwoordje schreef ik op carnavalszondag, waarbij ik 
was opgesloten in mijn eigen huis i.v.m. de carnavalsoptocht. 
Onvoorstelbaar; zoveel duizenden mensen in zo’n klein 
dorpje. En gelukkig hadden ze mooi weer. 
En dat mooie weer willen wij ook graag hebben want met al 
die regen en wind hebben we het wel gehad 

mailto:elly.dijkman@ziggo.nl
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VOORTGANGSVERSLAG  LANGE TERMIJN VISIE 
JBC RANDENBROEK 

 

 
 
In de laatste vergadering die onze Voorzitter Henk Smit samen met Arie Buis had met de 
Regio Manager van de SRO en de Beleidsmedewerker Sport van de Gemeente 
Amersfoort (dit was overigens nog in 2015) hebben zij, zoals in een eerder overleg 
gevraagd door voornoemde, een plan ingeleverd met onze visie over hoe onze 
accommodatie er op onze huidige locatie in de nabije toekomst uit zou moeten zien, met 
daar aan vast ook een alternatief plan, voor het geval wij als vereniging genoodzaakt 
zouden worden te verhuizen naar een andere locatie, wat overigens uitdrukkelijk en ook 
zo uitgesproken door onze Voorzitter niet onze wens is!  
Het resultaat van deze bespreking was dat ons vervolgens gevraagd werd om voor beide 
plannen ook een financiële onderbouwing te maken en naar aanleiding daarvan in januari 
2016 een nieuwe afspraak te maken. 
Zo gezegd zo gedaan en is de LTV groep in de personen van Arie Buis en 
ondergetekende aan de slag gegaan met als uiteindelijk resultaat dat half januari de 
verkregen prijs indicaties gebruikt konden gaan worden voor een uitgebreide presentatie 
aan het bestuur.  

                 

Omdat er zich steeds meer ontwikkelingen 
gaan voordoen inzake de Lange Termijn Visie 
voor onze vereniging, wordt het weer eens tijd 
om u bij te praten over de stand van zaken op 
dit moment, uiteraard hadden wij daarvoor 
kunnen wachten tot de Algemene leden 
vergadering ergens in april of mei, maar 
waarom zolang wachten als onze nieuwsbrief 
een uitstekend middel is om elkaar tussentijds 
op de hoogte te houden, vandaar dus hierbij 
een update! 
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Nadat het bestuur fiat had gegeven om hiermee verder te gaan, heeft onze Voorzitter 
vervolgens weer een afspraak gemaakt met onze contact personen binnen de gemeente 
Amersfoort, met als resultaat dat woensdag 03 februari jongstleden Henk Smit, Arie Buis 
aangevuld met  ondergetekende op pad togen naar onze afspraak met Mevrouw Van 
Vilsteren, Regio Manager van de SRO en De Heer Dijkman Beleidsadviseur Sport van de 
Gemeente Amersfoort. 
 
In dit overleg kon de Heer Dijkman ons vertellen dat de verwachting is dat medio oktober 
2017 het nieuwe zwembad aan de Hogeweg opgeleverd zal gaan worden en het de 
bedoeling is dat aansluitend zwembad Liendert gaat sluiten en dus ook gesloopt zal gaan 
worden. Voor JBC Randenbroek gaf hij het signaal af dat de kans dat wij hier zullen 
kunnen blijven wat kleiner is geworden, maar zei hij erbij er is nog niets zeker! 

                                

 
 

De heer Dijkman was verder van mening dat wij voor een lange en gezonde toekomst er 
mogelijk goed aan zouden doen om samenwerking te zoeken met  een andere vereniging,  
als voorbeeld werd de handboog vereniging Centaur genoemd, deze vereniging heeft zijn 
onderkomen in park Schothorst. Onze Voorzitter was hierin heel duidelijk hij vindt dat je 
altijd open moet staan voor een lobby over samenwerken met een andere vereniging, 
maar dat baas in eigen vereniging blijven nog steeds voorop staat. 
 
De door ons toegeleverde 1e richtprijzen, voor de noodzakelijke aanpassingen op onze 
huidige locatie, alsmede de 1e richtprijzen voor op een eventuele nieuwe locatie, zijn in 
deze bespreking niet verder inhoudelijk behandeld, maar gaan volgens mevrouw Van 
Vilsteren wel inhoudelijk bestudeerd en doorgerekend worden. 
 
Verder werd geadviseerd om ons vooral kenbaar te maken aan de raad, bijvoorbeeld door 
een spreekbeurt aan te vragen in een raadsvergadering en daar onze zaak te bepleiten, 
maar ook om promotionele acties te ontwikkelen op het plein, om ons zodoende als 
vereniging extra te profileren naar de gemeenteraad! 
 
Dit is in grote lijnen wat er besproken is op 3 februari, wij houden uiteraard de vinger aan 
de pols en zullen ons op korte termijn beraden over hoe om te gaan met en in te spelen op 
voornoemde informatie. 
 
Namens het Bestuur en de LTV groep. 
Joost van der Graaff 
 
 

 

Verder zou er in januari een projectgroep 
starten die de gebiedsontwikkeling gaat 
onderzoeken, deze projectgroep is echter nog 
niet gestart, de heer Dijkman houdt ons van 
het verdere verloop daarvan op de hoogte, dit 
mede omdat onze Voorzitter heeft 
aangegeven dat wij graag met deze 
projectgroep willen praten 
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Mededeling van de Penningmeester 
 

 
                                

Voor inhoudelijke vragen kunt je mailen met de penningmeester, de heer Henk Rijpkema, 
te bereiken via h.rijpkema1965@vodafonethuis.nl 

 
 
Mededelingen algemeen 
 
Clubkleding. 
 
We gaan weer nieuwe clubkleding bestellen in de kleur Royal Blue 
Indien je hiervoor belangstelling hebt is het mogelijk om dit op de lijst in de kantine te 
vermelden. 
 

 
 
 
 
 
Schoonmaakploeg. 
 
Een maal per week zijn er enkele leden van onze vereniging die in een bepaald rooster 
schoonmaken. 
Neel van Wijk heeft daar geruime tijd ook in mee gedraaid  
Nu heeft ze besloten om gezien haar leeftijd daar mee te stoppen. 
Wij als bestuur willen haar voor al haar goede inzet bedanken. 
Door het stoppen van Neel wordt er op de schoonmaakploeg een extra druk gelegd. 
Indien er iemand is die misschien wel wat tijd en zin over heeft je bent van harte welkom. 
 

Voor meer informatie hierover kan je altijd contact op nemen met Gerard Flos of Arie Buis  
 
 
 

Aan alle leden met een bij ons bekend email adres werd vorige week 
een mail verzonden met een opgave van de door U verschuldigde 
contributie over het jaar 2016. Vergeet daarom niet Uw mail te 
checken. Leden zonder email adres hebben de opgave per post 
ontvangen. 

 

Dit is mogelijk tot en vrijdag 26 februari  
Een en ander houd verband met levertijd en hoe groter het 
aantal bestellingen hoe minder verzendkosten we hebben. 
De mogelijk om later te bestellen bestaat ook maar dan dient er 
wel rekening mee te houden dat de eventuele verzend kosten 
door berekend worden.   
 

mailto:h.rijpkema1965@vodafonethuis.nl
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Buitenterrein   
                        

                                                    
                                                   

Tevens zal hier en daar gesnoeid, geharkt, onkruid verwijderen, vegen, enzovoort  
Kort om al met al een hele klus waarbij alle hulp welkom is. 
Zaterdag 19 maart vanaf 10.00 uur is gepland om het buitenterrein weer bespeelbaar te 
maken. 
We rekenen op een grote opkomst 
 
 

Grote Schoonmaak kantine 
 

 
 
In de kantine zal een inteken lijst opgehangen worden waar op je aan kan geven om 
te helpen   
 

 
Mededelingen van de wedstrijdcommissie 
 
      Informatie avond NPC 
 
Aangezien er nog veel vragen zijn over de invulling van de NPC aankomend winter 
seizoen v.w.b. de lagere divisies (klassen) is er op dinsdagavond 23 februari 19.30 uur 
een informatie avond. Sjoerd is bereid om uitleg te geven. 
Daar er toch nog wel vragen onder de leden zijn is dit uw kans om hier een antwoord op te 
krijgen zodat u niet voor verrassingen komt te staan als u besluit om aan deze competitie 
deel te nemen 
 

Het winterseizoen loopt bijna ten einde en het  
zomerseizoen lonkt weer naar ons. 
Heerlijk weer buitenspelen maar voor het weer zo ver is 
moet er het nodige aan het buitenterrein gedaan worden. 
Het ploegje mensen die op woensdag onderhoud plegen 
gaat zodra het weer het toelaat daar ook aan beginnen. 
Dit is elk jaar weer een grote klus waarbij de hulp van de 
leden nodig is zeker om het weer bespeelbaar te maken 

Voor de kantine geldt eigenlijk het zelfde als voor het 
buitenterrein. 
Ook hier gaan we zoals gebruikelijk weer een 
voorjaarsschoonmaak houden. 
Dit staat gepland op dinsdag 29 maart vanaf 19.00 uur. 
Ook hier hopen we te mogen rekenen op een grote opkomst 
van vrijwilligers 
Voor informatie over de schoonmaak zowel voor het buiten 
terrein als de kantine  kunt U contact opnemen met Gerard 
Flos of Arie Buis 
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ZACO 2016 (Zomeravond- Club Ontmoeting) 

 
Op elke speelavond (donderdags) ontvangt een vereniging de andere clubs op haar 

accommodatie 
Per speelavond worden 3 partijen tot 13 punten gespeeld. Voor elke partij wordt er 

opnieuw geloot. 
Er wordt zoveel mogelijk in tripletten vorm gespeeld d.m.v. hussel. 

Kosten 2,- Eur0. per persoon per avond(W+C licenties) .Melden om 19.00 uur uiterste 
aanvangstijd 19.30 uur. 
Onderstaand een overzicht van de datums voor dit jaar 
 

 
                 Dag 1: Donderdag 14 april bij PC de  Gooiers (Hilversum) 
                 Dag 2: Donderdag 12 mei  bij CdP Les Caillloux (Zeist) 
                 Dag 3: Donderdag 26 mei bij JBC.Randenbroek (Amersfoort) 
                 Dag 4: Donderdag 9 juni bij JBC Mazijk de Petanque (Wijk bij Duurstede) 
                 Dag 5: Donderdag 23 juni bij JdB Les Sabots (Veenendaal) 
                 Dag 6: Donderdag 7 juli bij JBV. Boulamis (Bunschoten-Spakenburg) 
 

Je hoeft niet aan alle avonden mee te doen!!! 
 

Inschrijven op de lijst achter de wedstrijdtafel. Lijsten worden tijdig opgehangen 
Kijk voor uiterste inschrijfdatum op de lijst 

 
 

 
 

 
 
OPENHUSSELS 

 
Op de onderstaande zondagen organiseert JBC.Randenbroek een open husseltoernooi 
voor leden van alle verenigingen met een W-J of C licentie 
 
Er moeten  3 partijen gespeeld worden .Melden 13.00 uur aanvang 13.30 uur 
Inleg voor leden JBC.Randenbroek 1,50 euro alle anderen 2,- euro 

  
 6 maart – 24 april – 8 mei – 26 juni – 24 juli 

                      28 augustus – 25 september 2016 
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Mededelingen van de Barcommissie 
 

           
Namens het bestuur willen wij U erop wijzen dat het niet meer is toegestaan om uw bar 
bon te laten liggen tot een volgend bezoek. Het is namelijk niet meer dan normaal dat 
deze wordt voldaan bij uw vertrek.  

Het is geen verrassing dat als u naar de club gaat, dit geld zou kunnen kosten. Derhalve is 
het een kleine moeite om wat geld bij u te steken om de bestelde consumpties af te 
rekenen.  

Mocht dit toch een probleem worden of blijven, zijn wij genoodzaakt om de door u bestelde 
consumpties direct af te rekenen. 

 

 

Het is een vertrouwd begrip, onze kantine. Je kunt er een natje en een droogje bestellen 
en je kunt er ook terecht voor gezellige klets. Het lijkt allemaal zo vanzelfsprekend en dat 
zou het eigenlijk ook moeten zijn. Dankzij de inzet van trouwe vrijwilligers is een en ander 
mogelijk, waarvoor onze dank! 

De kantine wordt gerund door enthousiaste vrijwilligers die zich graag inzetten voor de 
club. Helaas is er een nijpend tekort aan barpersoneel. Dit komt mede door de 
toenemende activiteiten en dat er de laatste tijd wat mensen bedankt hebben, die dit jaren 
hebben gedragen. Onlangs is hiervoor (wederom) een oproep gedaan in de mail met 
roosters van februari, maart en april 2016, ook hebben wij meerdere malen aandacht 
gevraagd in de nieuwsbrief, tijdens activiteiten maar helaas blijven de gewenste reacties 
uit. 

We willen de kantine graag open houden tijdens de geplande activiteiten en dit bij 
voorkeur zonder uitbesteding of vrijwilligers aan te wijzen. Vele verenigingen werken al wel 
jaren zo om deze tekorten op te lossen. Wij hopen dan ook dat het niet zover hoeft te 
komen en dat jij de club uit de brand wil helpen. 

Hebben wij hiermee jou interesse gewekt als vaste of reserve personeel en wil je jou 
steentje bijdragen dan horen wij dat graag, je kunt hiervoor contact opnemen met onze 
personeelsplanner Mark van Zonneveld.  ( mvzonneveld@outlook.com of  0653396088)                                                 
 

mailto:mvzonneveld@outlook.com
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Mededelingen van de evenementen commissie 
 

 
      

 

Kaarten 2015 2016 31.10 14.11 28.11 09.01 20.02 05.03 19.03 02.04 EINDSTAND 

          KLAVERJASSEN, COMPETITIE 
        Erik van Holstein 4855 4369 0 0 0 0 0 0 9224 

Joost van der Graaff 4424 4555 5112 5102 0 0 0 0 19193 

Hans Dijkman 0 0 4790 4230 0 0 0 0 9020 

Gerard van Bruggen 0 4448 0 4119 0 0 0 0 8567 

Paul Dijkman 4993 4543 4708 4759 0 0 0 0 19003 

Elly Dijkman 4128 4628 4363 4298 0 0 0 0 17417 

Ria van Ruitenbeek 4529 0 0 3816 0 0 0 0 8345 

Gerard van Ruitenbeek 4224 5186 5243 4792 0 0 0 0 19445 

Mark van Zonneveld 4507 4214 0 0 0 0 0 0 8721 

Peter Straub 3978 3892 5186 5243 0 0 0 0 18299 

Tonia Walraven 4424 4690 4503 0 0 0 0 0 13617 

Alie te Beek 5224 0 0 0 0 0 0 0 5224 

Ria Hofman 5245 0 4690 5321 0 0 0 0 15256 
 
 

          

          KLAVERJASSEN, RECREATIE 
        Theo van Paridon 0 5187 3930 0 0 0 0 0 9117 

Andrea van 
Middendorp 0 4254 4111 0 0 0 0 0 8365 

Judic Brandsen 4257 3958 5852 0 0 0 0 0 14067 

Richard Brandsen 3696 4604 4633 0 0 0 0 0 12933 

Joel Brandsen 4383 4895 4005 0 0 0 0 0 13283 

Danielle Walraven 4499 4125 4128 0 0 0 0 0 12752 

Marian Dokter 4558 3999 4618 4622 0 0 0 0 17797 

Piet Zwaan 4656 5106 4160 4542 0 0 0 0 18464 

Wil van Paridon 0 5291 0 0 0 0 0 0 5291 

Bep van de Veer 0 0 4659 2980 0 0 0 0 7639 

          

Kaarten 2015 2016 31.10 14.11 28.11 09.01 20.02 05.03 19.03 02.04 EINDSTAND 
 
 

          
         

 
Onderstaand het overzicht van de tussen standen 
van het klaverjassen en jokeren 
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JOKEREN, COMPETITIE 

Evelien Woordes 212 296 640 121 0 0 0 0 1269 

Marjon Tuijn 471 424 428 288 0 0 0 0 1611 

Greet Boersma 299 315 0 0 0 0 0 0 614 

Ingrid van de Hoek 92 303 206 122 0 0 0 0 723 

          JOKEREN, RECREATIE 
         Eveline Dijkman 0 486 681 0 0 0 0 0 1167 

Ton Dijkman 0 155 245 0 0 0 0 0 400 

Diny Straub 0 71 259 0 0 0 0 0 330 

Jessica Boersma 0 270 0 0 0 0 0 0 270 

Ricky Rietberg 598 440 401 0 0 0 0 0 1439 

Henriette van de Kamp 424 0 0 0 0 0 0 0 424 

Egbert de Lang 645 578 0 0 0 0 0 0 1223 

Wil van Paridon 0 0 318 0 0 0 0 0 318 

 
 
 
 

KERSTBINGO 
 
 

 
 

Daarom nogmaals deze oproep. 
 
 
Bent U bereid de organisatie hier van op U te nemen, neem dan even contact op met 
Joost van der Graaff. 
 
Het zou toch jammer zijn als dit evenement dit jaar niet door zou kunnen gaan 
 
 
 
 
 
 
 

Zoals U inmiddels allemaal wel zult weten werd afgelopen 
December door Kerstbingo voor het laatst door Diny Straub 
georganiseerd. 
 
We hebben al eerder een oproep gedaan voor nieuwe 
vrijwilligers die de organisatie van dit jaarlijks terugkerend 
evenement op zich zouden willen nemen.  
Tot op heden heeft hiervoor nog niemand zich aangemeld. 
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Geboren tussen de jaren 1910 - 1965.               We zijn nu tussen de 50 en 95 jaar. 
 
Vooraleerst hebben wij een geboorte overleefd met moeders die rookten en of dronken 
gedurende hun zwangerschap. We werden niet getest op suikerziekte of cholesterol. 
Na de geboorte werden wij op onze buik te slapen gelegd in kinderbedden, 
geverfd met mooie blinkende loodverf. Er waren geen kindersloten op de deuren. 
Als wij met de fiets reden hadden wij petten op en geen helmen. Als baby of kind reden wij 
mee in auto's zonder gordels, noch kinderstoelen of opblaasbare kussens. 
Wij dronken water uit de put of water uit de kraan, geen water uit flesjes. 
Wij aten taartjes, wit brood, echte boter en spek met eieren. 
Wij dronken warme chocolade met suiker erin. 
 
WAAROM? 
Omdat wij steeds buiten speelden. Wij verlieten de woning 's morgens vroeg om de hele 
dag te spelen. Altijd in de frisse lucht, dit op voorwaarde dat we ’s avonds bij donker thuis 
waren. Wij hadden rolschaatsen en daalden met een rotgang de hellingen af. 
Wij dachten er niet aan, dat wij geen remmen hadden. Nadat wij zo een paar keren de 
bosjes in waren gevlogen leerden wij, het probleem op te lossen. 
Wij hadden geen: Playstations, Nintendo’s, X-boxen, videospelen, 150 TV kanalen, 
videofilms of Dvd's, stereotoren, computers of internet. 
 
WIJ HADDEN WEL VRIENDEN EN VRIENDINNEN. 
 
Wij gingen naar buiten om met hen te spelen. Wij kletsten ons suf, vielen uit bomen, 
sneden ons,braken af en toe een bot of een tand. 
We gingen appels, peren rapen of plukken, er waren geen gerechtelijke vervolgingen om 
iemand de schuld te geven dat we werkten. 
Als we gepakt waren kregen we een pak slaag en thuis hielden wij onze mond. 
Wij kregen voor onze 10e verjaardag: poppen, speelden met stokken, 
tennisballen, bij het voetballen vertelden ze dat wij ons konden bezeren. 
Wij hebben dat allemaal overleefd. 
Wij liepen of fietsten tot aan de woning van een vriend of vriendin, we belden aan of 
gingen eenvoudig naar binnen. Wij waren van harte welkom en schoven mee aan tafel. 
 
Deze generaties hebben het beste er van gemaakt. Het zijn denkers en uitvinders van 
deze tijd en hebben dit in deze wereld voortgebracht. 
Die jaren waren een explosie van nieuwigheden en nieuwe ideeën. Wij hadden de vrijheid 
om het uit te proberen, niet de schrik voor het falen. Wel het succes en de 
verantwoordelijkheid die er mee gepaard ging. Wij hebben ook geleerd om dát te 
beheersen en daarmee om te gaan. 
 
Als U één van deze personen bent: PROFICIAT. 
 
Misschien wilt U dit delen met anderen die ook dit geluk hebben gehad. 
Wij zijn groot geworden voordat de advocaten en politici alles kwamen regelen met hun 
reglementen. Wat was het leven toen mooi, simpel en helder. 
Soms wat ruw maar, met duidelijk regels en discipline. 
 
 

GROETJES, VAN EEN OUWTJE MET NOG STEEDS PIT  
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